



DFS Deutsche Flugsicherung

BUNDESREPUBLIK DEUTSCHLAND
FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY

AIP AIC

VFR 04/21

18 NOV 2021

DFS Deutsche Flugsicherung GmbH (German Air Navigation Services)

Büro der Nachrichten für Luftfahrer (Aeronautical Publication Agency)

Am DFS-Campus 7 · 63225 Langen · Germany

Redaktion/Editorial office: desk@dfs.de

<https://dfs.de>

Aufnahme von IFR-Flugbetrieb und Änderung der Luftraumstruktur am Flugplatz Bamberg-Breitenau (EDQA)

Mit Inkrafttreten zum 02 DEZ 2021 wird am Flugplatz Bamberg-Breitenau IFR-Flugbetrieb (An- und Abflüge) aufgenommen.

Damit verbunden ist auch eine Änderung der Luftraumstruktur in der Umgebung des Flugplatzes. Konkret erfolgt ebenfalls zum 02 DEZ 2021 die Einrichtung einer RMZ (Radio Mandatory Zone) und eines Luftraums E 1000 ft AGL (s. u. a. Karte).

Beginning of IFR flight operations and changes to the airspace structure at the aerodrome of Bamberg-Breitenau (EDQA)

With effect from 02 DEC 2021, IFR flight operations (take-offs and departures) will commence.

This will also require changes to the airspace structure in the vicinity of the aerodrome, namely a radio mandatory zone (RMZ) and airspace E 1000 ft AGL will be established with effect from 02 DEC 2021 (see chart below).



Luftraumstruktur Bamberg ab 02 DEZ 2021 / Airspace structure Bamberg from 02 DEC 2021